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Mamici 
Ljubeèi mamici pozdrav, 
srce, poljub in kar imam, 
še roko v znak hvaležnosti 
za praznik njen in vse skrbi. 

Bremena treh vog'lov drži, 
pomagaj vedno oèka ji, 
da ne omagajo roke, 
preljube mamice roke. 

Naj trosi sreèo, zarjo, noè, 
in oèka bodi nam v pomoè, 
da dom v ljubezni bo blestel, 
v objem, v naroèje bom hitel. 

Pevec E. 

IZVOLILI NOVI IZVRSNI SVET 

Kako do za vse 
sprejemljivega 

obèinskega 
proraèuna? 

Dnevni red dvaindvajsete 
seje Skupšèine obèine Domžale 
je obetal eno izmed krajiših sej, 
že zaèetek seje pa je pokazal, 
da bodo tudi tokrat delegati 
opravili skoraj osemurno 
»delo«. Pri dnevnem redu se 
tokrat ni zataknilo, nekoliko 
razširjen je bil soglasno sprejet, 
enako tudi zapisnik prejšnje 
seje, pri katerem je delegat Si
mon Mavsar (LDS) pogrešal po
roèilo o poslovanju Komunalno 
stanovanjskega podjetja Dom
žale, ki bo po zagotovilih direk
torja pripravljeno do naslednje 
seje. 

Premalo za skoraj 
vse 

Zoran Kramžar, sekretar Se
kretariata za družbeno planira
nje in razvoj, je v kratki uvodni 
informaciji navedel nekaj naj
pomembnejših številk, ki so na
rekovale pripravo osnutka le
tošnjega proraèuna, ta je »te
žak« ca 40 milijonov mark. Vsi 
njegovi uporabniki z njim niso 
zadovoljni, najbrž tudi nikoli 
ne bodo. Predlagal je 14-
dnevno javno razpravo in ob
ljubil, da bo novi izvršni svet 
vse pripombe prouèil in na vrsti 

je bila razprava. Ciril Smrkolj 
(SLS-SKZ) je bil na vrsti prvi, 
vendar ne zadnji, saj je imel 
pripombe skoraj na vse po
stavke proraèuna: premalo za 
podeželje, neenaki kriteriji za 
dodeljevanje sredstev, premalo 
detajl i rana poraba sredstev iz 
veèjih postavk in skladov, ve
liko nepoštenosti in »šlampa-
stih« obrazložitev ipd. Z osnut
kom sploh ni bil zadovoljen niti 
Andrej Senica (NDS), ki je me
nil, »da odloèamo o stvareh, ki 
jih sploh ne poznamo« (obvez
nosti iz že podpisanih pogodb) 
ter predlagal sprejem kriterijev 
za financiranje komunalne in
frastrukture. Tomaž Štebe, te
daj še mandatar, pa je obrazlo
žil tisti del proraèuna, ki za
jema njegove dosedanje zadol
žitve v IS. Opozori l je na po
manjkanje strokovnih kriterijev 
in predlagal dogovor o solidar
nosti. Janez Škrlep, predsednik 
Zbora KS, je menil, da IS SO 
sploh ni upošteval usmeritev lo
èene seje tega zbora, predsed
nik Zbora združenega dela 
Marko Vresnik pa je predlagal, 
da delegati od IS zahtevajo pi
smeni odgovor na vsakršno pri
pombo in predlog v zvezi s pro
raèunom. Janez Uèakar (KS 
Moravèe) je opozoril na najak
tualnejše probleme svoje KS in 

podeželja v celoti, enaka pa je 
bila tudi razprava Janeza Ce-
rarja (KS Radomlje), Karla Svet
lina (KS Vrhpolje-Zalog). Franc 
Gnidovec (ZZD) je zahteval 
upoštevanje izglasovanih sa
moprispevkov, Petra Primožièa 
pa je motilo, ker obèina pre
malo naredi pri virih za prora
èun. Mitja Šircelj je opozoril na 
potrebnost ureditve okolice OŠ 
Venclja Perka in zagotavljanje 
sredstev za šport, kar je podprl 
tudi Jurij Berlot, podpredsednik 
SO Domžale. Jože Leniè (LDS) 
je menil, da iz obravnave pro
raèuna delajo delegati prevelik 
»pomp«, saj gre le za 149 mili
jard SIT, ki so v pristojnosti ob
èine, vse drugo je že odloèeno. 
Veèji poudarek LDS daje ohra
nitvi kulturne dedišèine, kulturi 
in športu. Oèital je premajhno 
agresivnost pri pridobivanju re
publiških sredstev in predlagal 
30-dnevno javno razpravo. Po 
nekaterih nesporazumih, kdo 
pravzaprav stoji za predlaga
nim osnutkom proraèuna, je 
gordijski vozel presekal Anton 
Preskar in odloèno zagotovil, 
da za njim stoji IS v odstopu 
(temu so pritrdili tudi drugi). In 
ko so delegati razjasnili tudi 

Nadaljevanje 
na naslednji strani 

OKROGLA MIZA 
SLOVENSKE KMEÈKE 

ZVEZE 

Ali 
Slovenci 
potrebu

jemo 
kmeta? 

»Vlada ne zna ali pa noèe 
pomagati slovenskemu kmetij
stvu, slovenskemu kmetu, pa 
tudi potrošniku!« je bilo kar ne
kajkrat poudarjeno na okrogli 
mizi, ki jo je v zaèetku marca 
v Domžalah pripravila Sloven
ska kmeèka zveza z namenom, 
da se tudi tako vkljuèi v priza
devanja, da bi prišlo do pogo
vora med kmeti in vlado. 

Nadaljevanje 
na tretji strani 

ZJL 
NAPREDEK 

D O M Ž A L E 

TRGOVINA, d. d. 
NAPREDEK, 

PRESENEÈA IN 
VABI K NAKUPU 

Pravice in obveznosti iz 
zdravstvenega zavarovanja 

Vodstvo obèine na obisku 
v naših krajevnih skupnostih 

Jesenska povodenj je za 
seboj pustila razdejanje 

Šport - Pot v Evropo! 

N E P R E Z R I T E ! 

DO 31. MARCA 1993 MORATE 
VLOŽITI NAPOVED! 

Najbrž vas ni treba posebej opozarjati, da morate tudi 
letos do 31. marca 1993 oddati NAPOVED ZA D O 
H O D N I N O . Republiška uprava za javne prihodke 
Izpostava Domžale vam skuša tudi letos pomagati 
s tem, da bo napovedi sprejemala tudi v posameznih 
krajevnih skupnostih, o èemer lahko skupaj s POZI
V O M k vložitvi napovedi za odmero dohodnine, 
davka od dohodkov iz dejavnosti in davka od dohod
kov iz premoženja za leto 1992 lahko preberete na 
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Nov 300 kW radijski oddajnik v Domžalah 
V petek, 26. februarja ob 12. 

uri, je v Domžalah zaèel obra
tovati nov 300 kVV radijski od
dajnik Radia Slovenija. Ta po
membni dogodek je razlog za 
kratek pogled v zgodovino od
dajnika v Domžalah in za pogo
vor z inženirjem Emilom Gorja-
nom, vodjem radijskega oddaj
nika. 

Po prvi svetovni vojni je bila 
tudi Jugoslavija upravièena do 
vojne odškodnine ali repara
cije. Že leta 1922 je država 
v Nemèiji naroèila osem radij
skih oddajnikov. Po prizadeva
nju Prosvetne zveze v Ljubljani 
je eno dobila Slovenija. Tedaj 
so tudi odloèil i, da bo oddajnik 
stal na Hudlah v Spodnjih 
Domžalah. Leta 1923 so kupili 
zemljišèe, potem je vse kar za 
nekaj let zastalo. 

Konèno so postajo dobili šele 
v letu 1926. Dne 5. avgusta 
1927 so v Hudljah zaèeli 
z gradbenimi deli. Postavili so 
30m dolgo in 10m široko le
seno stavbo, ki so jo dobili iz 
Nemèije. Poleg stavbe so 
200 m narazen na betonska 

podstavka postavili dva po sto 
m visoka železna predaljèna 
jambora. Med jamboroma pa 
so napeli anteno. Zunanja 

montažna dela so bila v glav
nem konèana že v hudi zimi do 
božièa 1927. Ker drugih zane
sljivih energetskih virov ni bilo 

v bližini, so za pogon oddaj
nika v poslopju namestili D i -
eselov motor 50 konjskih moèi 
in tri generatorje za proizvod-

Inž. Emil Gorjan ob kontrolnih in komandnih napravah novega 300-kVV oddajnika v Domžalah 

njo elektrike. Medtem ko so 
v Domžalah še potekala mon
tažna dela, so v Ljubljani do
gradili in opremili studio. Stu
dio in oddajnik so med seboj 
povezali delno z zemeljskim 
kablom in delno s prostim vo
dom. 

Ko je bilo tako v Domžalah 
kot v Ljubljani vse na red, je 
nova naprava v okviru Pro
svetne zveze v Ljubljani 1. sep
tembra 1928 zaèela obratovati. 
O b pol desetih dopoldne so za
èeli prenašati slovesno otvori
tev ljubljanskega velesejma, 
govore in godbo. 

Slovesna otvoritev oddajnika 
je bila ob 16. uri. Pisatelj Franc 
Finžgar je govoril o slovenski 
besedi, pesnik Oton Županèiè 
je prebral odlomke svoje pesni
tve Duma. Nato so prenašali 
koncert vojaške godbe Dravske 
divizije, ob 20. uri pa Prodano 
nevesto iz Opere. 

O d 2,5 kW oddajne moèi 
v letu 1928 so jo v letu 1932 

Nadaljevanje 
na èetrti strani 


